
 

 

 

 
 

 

 

Sundsvall 2024-02-06 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Västernorrlands 

Parasportförbund. 

    

Datum: 6 februari kl.18:00 

   Plats: Teams (digitalt) 

 

 

 

Närvarande: Johannes Dock, Malin Bodin, Richard Nobel och Pelle Bodin. 

 

Anmält förhinder: Annelie Byfeldt och Åke Blomqvist. 

 

Personal:  Marcus Holm. 

 

Övriga:  Valberedningen deltog under punkten §1 öppnade. 

 

§1 

Öppnande Vice ordförande Pelle Bodin öppnade mötet och hälsade styrelsen välkomna till 

kvällens möte där valberedningen hälsades välkommen. Efter att 

valberedningen lämnat så fortsatte mötet. 

 

 

§2 

Dagordning Dagordningen föredrogs och godkändes.  

 

 

 

§3 

Justerare Beslutades att: välja: Johannes Dock att jämte vice ordförande justera dagens 

protokoll.  

 

§4 

Sekreterare  Beslutades att: välja: Marcus Holm till sekreterare för mötet. 

 

 

§5 

Föregående protokoll  Föregående protokoll från 12 december lästes upp och lades till handlingarna. 

 

 

§6 

Ekonomi                        Kassören rapporterade att: 

• Ekonomin ser bra ut och att förbundet gjorde ett litet överskott för år 2023. 

Beslut gällande Regionsbidraget för 2024 har kommit och förbundet får ett litet 

ökat stöd mot 2023, nytt är att bidraget kommer betalas ut i två omgångar under 

året i stället för en gång med hela beloppet som det var tidigare.  

  

Beslutades att: godkänna den ekonomiska rapporten.   

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§7 

Rapporter 

 

 

• Medarbetarsamtal 

Pelle Bodin och Johannes Dock rapporterade om medarbetarsamtal som dom 

haft med konsulenten. Där pratade vi om hur det är på jobbet om man trivs med 

kollegor m.m. som man gör under ett medarbetarsamtal. Lönerevision sker 

enligt Unionens kollektivavtal, samtal har varit mellan konsulent, vice 

ordförande och ledamot Johannes Dock. 

 

•  Träff Kramfors Kickers fotboll 

Konsulenten rapporterade från besöket hos Kramfors Kickers fotboll, dom är 

en grupp på 15 personer och 2 ledare som tränar fotboll i Kramforsskolans 

gymnastiksal 1ggr/veckan. Ett väldigt glatt gäng där flera spelare är kvar sedan 

tiden när dom hette Västra/Frånö Kickers. Målet är att så småningom vara med 

på fotbollscuper.  

   

• Träff Örnsköldsviks gymnastikklubb 

Konsulenten rapporterade från besöket hos Örnsköldsviks gymnastikklubb den 

23 januari, Dom är en barngrupp på 12 barn som tränar lättare gymnastik som 

kallas ”alla kan gympa” Dom håller till på Sörlidenskolans gymnastiksal på 

tisdagar och dom har även vattengymnastik på Paradisbadet på fredagar för 

samma grupp. 

 

 

 

 

 

§8 

Årsmöteshandlingar Följande årsmöteshandlingarn gicks igenom av styrelsen: 

-verksamhetsberättelse 2023 

-verksamhetsinriktning 2024 

-förslag på kommande valberedningar inom förbundet 

  

 

Beslutades att: godkänna ovanstående årsmöteshandlingar och att årsmötet 24 

mars beslutar om handlingarna. 

 

 

 

§9 

Skrivelser   

• Inga skrivelser har inkommit. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§10 

Övriga frågor   

• Inga övriga frågor fanns. 

 

 

 

 

§11 

Nästa möte  Beslutades att: nästa möte blir 13 mars per capsulam där ledamöterna 

godkänner per epost. 

 

 

 

§12 

Avslutning Vice ordförande Pelle Bodin tackade för ordet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

 

Marcus Holm   Pelle Bodin  Johannes Dock 

Sekreterare   Vice ordförande Ledamot 


